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توفارقان با مربی اهل کشور ترکیه به توافق رسید

عصرآزادی / سرویس ورزشی: قرارداد س�رمربی خارجی تیم بسکتبال توفارقان 
آذرشهر روز گذشته در هیات بسکتبال استان بسته شد.

عص��رآزادی آنلاین/ فرهاد فرهادپور، هدایت تیم لیگ برتری بس��کتبال توفارقان آذرش��هر 
چنگیز کاراداک از کشور ترکیه برعهده خواهد داشت.

وی ظهر روز گذش��ته با استقبال مسوولان باش��گاه توفارقان وارد تبریز شده و با حضور در 
هیات بسکتبال استان آذربایجان شرقی، قرارداد وی منعقد و ثبت گردید.

چنگیز کاراداک 52 س��اله بوده و س��ابقه هدایت تیم های گالاتاس��رای، درالشفاقه، باغچه 
شهیر، کونیا اسپور ترکیه و دینامو بخارست رومانی را در کارنامه خود دارد.

تیم توفارقان آذرشهر سال گذشته در لیگ دسته یک ایران به مقام قهرمانی دست یافته و به 
لیگ برتر بسکتبال کشور صعود کرد. این مسابقات با حضور 12 تیم برگزار خواهد شد.

درجلسههیأتمدیرهباشگاهتراکتورانجاممیشود؛

بررسی عملکرد تراکتور در نقل و انتقالات
برنامهریزیبرایحضورپُرقدرتدرلیگبیستودوم

عصرآزادی / سرویس ورزشی: عملکرد تراکتور در نقل و انتقالات در جلسه هیأت 
مدیره با حضور اعضای جدید، بررسی می شود.

عص��رآزادی آنلای��ن، اعضای هیأت مدیره باش��گاه طی هفته جاری با تش��کیل جلس��ه ای 
عملکرد تیم در نقل و انتقالات را بررس��ی کرده و برای تأمین خواس��ته  های سرمربی، تکمیل 
زیرس��اخت های مجموعه ورزشی، فعالیت های آکادمی و در مجموع به منظور حضور پرُقدرت 

تیم در مسابقات برنامه ریزی خواهند کرد.
گفتنی اس��ت، عباس الیاسی، غلامرضا صادقیان، محمد جنگجو، منصور رستگارپور و ایوب 

بهتاج به عنوان اعضای هیات مدیره در این جلسه حاضر خواهند بود.

آرای جدید کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال؛ حکم 
یک میلیاردی "احمدزاده" علیه فولاد

کمیته وضعیت فدراسیون 
ف�ولاد  باش�گاه  فوتب�ال، 
خوزس�تان را ب�ه پرداخت 
ی�ک میلی�ارد توم�ان ب�ه 
فرش�اد احمدزاده محکوم 

کرد.
ب��ه گ��زارش ایرن��ا، کمیته 
فدراس��یون  بازیکنان  وضعیت 
آرای جدید خ��ود در خصوص 
پرونده های مطروحه اعلام کرد.

آرای صادره به شرح زیر است:
با توجه به ش��کایت علی فاتح از باشگاه پارس جنوبی جم، کمیته وضعیت نسبت به دعوی 

علی فاتح به میزان یک میلیارد و  255 میلیون ریال قرار رد صادر کرد.
در پرونده ش��کایت فرش��اد احمدزاده از باشگاه فولاد خوزستان، این باشگاه به پرداخت 1۰ 
میلی��ارد ریال بابت اصل خواس��ته و مبل��غ 21۸ میلیون ریال بابت هزینه دادرس��ی در حق 

احمدزاده محکوم گردید.
در پی ش��کایت محمدحسین حیدری از باش��گاه مس کرمان، این باشگاه به پرداخت مبلغ 
2۶ میلی��ون و ۶۹ هزار ریال بابت اصل خواس��ته و مبلغ 5۶۸ ه��زار و ۳۰۰ ریال بابت هزینه 
دادرسی در حق خواهان محکوم شد. همچنین کمیته وضعیت ادعای بازیکن نسبت به مازاد 

خواسته را مردود اعلام کرد.
با توجه به شکایت جواد غلامی از باشگاه رایکا بابل، این باشگاه به پرداخت مبلغ یک میلیارد 
و 2۳۰ میلی��ون ریال بابت اصل خواس��ته و مبلغ 2۶ میلیون و ۸1۴ ه��زار ریال بابت هزینه 

دادرسی در حق خواهان محکوم شد.
آرای صادره ظرف مدت ۷ روز از تاریخ ابلاغ در کمیته اس��تیناف فدراس��یون فوتبال قابل 

تجدیدنظرخواهی خواهد بود.

سرپرس�ت باش�گاه تراکت�ور ضم�ن تش�ریح 
فعالیت های نق�ل و انتقالاتی تیم، توضیحاتی در 

خصوص تکمیل زیرساخت های باشگاه ارائه داد.
به گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلاین؛ ای��وب بهتاج 
درباره آخرین وضعیت باش��گاه تراکتور اظهار داشت: 
به هواداران قول داده ای��م برای اینکه آنان در جریان 
تمامی امور قرار گیرند، موضوعات به طور شفاف بیان 
خواهد شد. ابتدای صحبت هایمان جا دارد از کارکنان 
باش��گاه تش��کر کرده و همچنین از آنان عذرخواهی 
کن��م؛ چرا که در این 21 روز که به باش��گاه تراکتور 
آمده ام، کارکنان باش��گاه یک روز تا س��اعت 22:30 
و مابقی روزها تا س��اعت 2 بامداد برای پیشبرد امور 

باشگاه تلاش کرده اند.
وی در خصوص روند مذاکره با س��عید عزت اللهی، 
توضیح داد: عزت اللهی ش��اگرد بردیف بود و ارتباط 
نزدیکی با این س��رمربی دارد. بردی��ف با عزت االهی 
تماس گرفته اس��ت، ولی این بازیکن اعلام کرده که 
دوست دارد فوتبالش را در خارج از کشور ادامه دهد 
و اگر بخواهد به ایران بازگردد، تراکتور و قربان بردیف 

اولویت اصلی اش است.
سرپرس��ت باش��گاه تراکت��ور در رابطه ب��ا مذاکره 
با کری��م انصاری فرد، گفت: این بازیک��ن را از دوران 
نونهالی می شناس��م و با خ��ود او و برادرش صحبت 
ک��رده ام که اعلام کرده دوس��ت دارد فوتبالش را در 

اروپا ادامه دهد.
بهتاج با اش��اره ب��ه مذاکرات باش��گاه با ارس��لان 
مطهری، خاطرنش��ان کرد: ت��ا آخرین لحظات نقل و 
انتقالات در تهران حضور داشتم و پیگیر وضعیت این 
بازیکن بودم. مطهری جدایی از استقلال را نپذیرفت 
و در این تیم ماندنی ش��د. باش��گاه تراکتور مشتری 
اصلی ای��ن بازیکن بود و امی��دوارم اتفاقات بعدی به 

صلاح همه باشد.
سرپرس��ت باشگاه تراکتور با بیان اینکه تاکنون 26 
جلسه کاری با س��رمربی تیم برگزار کرده ایم، افزود: 
14 جلسه کاری نیز با مالک باشگاه برگزار کرده ایم و 
با توجه به اینکه باش��گاه خصوصی هستیم در زمینه 
بودجه بندی، شفاف س��ازی مس��ائل مالی باشگاه کار 
کرده ایم. علاقه نداشتن به رسانه ای کردن کارها یکی 
از ضعف هایم است؛ چرا که به دنبال تبلیغات نیستیم 
و هدفمان پیش��برد امور باشگاه است. ما حدود شش 
جلس��ه کاری پ��س از س��اعت 12 بام��داد با حضور 
مالک و س��رمربی تیم برگ��زار کرده ایم که نش��انگر 
اهمی��ت امورات باش��گاه در خصوص جذب بازیکن و 

بودجه بندی است.
وی ادام��ه داد: خوش��حالم که ب��ا موافقت زنوزی، 
یک��ی از بهترین مربیان بدنس��از خارجی که پیش از 
این با اس��تراماچونی در اس��تقلال ه��م کار کرده، به 
تراکتور آمده است و او مورد پسند بردیف هم هست. 
دس��تگاه های پیش��رفته فیزیوتراپی به ارزش بیش از 

20 هزار یورو توس��ط صادقیان به عنوان عضو هیات 
مدیره باشگاه، از اروپا خریداری شده که از این حیث 
جزء اولین ها در فوتبال ایران هستیم. این موضوعات 
نش��انگر دید حرفه ای باشگاه است و امکانات تراکتور 

روز به روز تکمیل تر می شود.
بهت��اج با بیان اینک��ه قدردان زحمات س��هرابی و 
محمودی هس��تم، بیان کرد: قرارداد تنها یک بازیکن 
جدید ثبت شده بود که مذاکره و انعقاد قرارداد سایر 
بازیکنان طی چند روز اخیر انجام ش��د و سید محمد 
حسینی و حجت حق وردی آخرین بازیکنانی هستند 
که به جمع ما اضافه  ش��ده اند. سرپرس��ت تراکتور با 
بیان اینکه حدود 90 درصد هتل باشگاه تکمیل شده 
است، افزود: با تلاش ش��بانه روزی مجموعه دریک و 
همکاری قنبری، هتل تجهیز ش��ده و از ظرفیت این 
مجموعه برای ارتقای رفاه باش��گاه اس��تفاده خواهیم 
کرد. همچنین اس��تادیوم »س��ردار س��پهبد ش��هید 
س��لیمانی« پیش از این جنبه تمرینی داش��ت که با 
توس��عه امکانات، این اس��تادیوم ظرفی��ت میزبانی از 

مسابقات را به طور کامل خواهد داشت.
بهتاج در خصوص برگزاری بازی های خانگی تراکتور 
با حضور هواداران، گفت: ظرفیت اس��تادیوم ش��هید 
س��لیمانی محدود است و براساس دس��تورالعمل ها، 
صرفاً می توانس��تیم میزبان س��ه هزار هوادار باش��یم 
و ب��ا توجه به محبوبیت تراکتور، قطع��اً تعداد هوادار 
بیش��تری حضور می یافتند و نمی توانس��تیم میزبان 
حداقل 20 هزار نفر باشیم. استادیوم شهید سلیمانی 
از نظر س��خت افزاری تکمیل ش��ده و وضعیتش روز 
ب��ه روز بهتر خواهد ش��د. اگر هم ق��رار بر میزبانی از 
هواداران در این استادیوم باشد، ضرورت دارد که همه 

همکاری کنند و ظرفیت تعیین شده رعایت شود.
وی با اشاره به بازی خانگی تراکتور در هفته چهارم، 

اظهار داشت: قدردان اداره کل ورزش و جوانان استان 
و مجموعه اس��تانداری هستم سعی می شود بازی دو 
تیم تراکتور و هوادار در ورزشگاه یادگار امام)ره( و در 

حضور هواداران برگزار شود.
سرپرست تراکتور تأکید کرد: هیچ بازیکنی به تیم 
تحمیل نش��ده و همانطور که بردیف هم اعلام کرده 
اس��ت، تمام��ی بازیکنان با نظر این س��رمربی جذب 

شده اند و این روال همواره ادامه خواهد داشت.
بهتاج در خصوص ج��ذب مهاجم خارجی، توضیح 
داد: بردیف و دستیارانش فیلم بیش از 220 بازیکن را 
تماشا کرده و سه بازیکن را به باشگاه معرفی کرده اند. 
باش��گاه به هیچ عنوان با این نف��رات مخالفت نکرده 
اس��ت. مثلًا با یکی از این بازیکنان مذاکره کرده و به 
توافق مالی هم رس��یدیم، ولی اعضای خانواده اش به 
ای��ران نیامدند. همچنین در حال توافق نهایی با یکی 
از باش��گاه ها بودیم که مصدومیت بازیکن کروات این 
تیم، باعث شد از صدور رضایت نامه بازیکن مدنظر ما 
منصرف ش��وند. طی روزهای اخیر بردیف به ما اعلام 
کرده که برای پست مهاجم، بازیکنی باید جذب شود 
ک��ه به تیم کم��ک کند و به همی��ن دلیل موضوع با 

وسواس شدید پیگیری می شود.
وی ادام��ه داد: برخ��ی از هواداران س��اعت ها وقت 
گذاش��ته و به دنبال یافتن و معرفی مهاجم به باشگاه 
هس��تند که ای��ن موضوع ب��رای بردی��ف جالب بود. 
هواداران ما آگاه هس��تند و می توانند همچون ایجنت 
و بدون چش��م داشت مالی صرفاً برای صلاح تیم و از 
روی دلسوزی، بازیکن معرفی می کنند. چنین کاری 
در هیچ کجای دنیا رخ نمی دهد که نشانگر استثنایی 

بودن هواداران تراکتور است.
سرپرس��ت باش��گاه تراکت��ور در خص��وص آینده 
بازیکنان ج��وان تیم نیز گفت: ای��ن بازیکنان جوان 

س��رمایه باشگاه هستند، اما ش��اید نتوانند امسال در 
ترکی��ب تیم قرار بگیرند. ما ت��ا به امروز مجوز خروج 
قطعی هیچ ک��دام از این بازیکنان را صادر نکرده ایم؛ 
چرا که موضوعات��ی نظیر ش��رایط تیم های خواهان 
آنان، پیش��نهادات مالی ش��ان و ... برای ما مهم بوده 
و پیش��نهاداتی را می پذیریم که در س��طح بازیکنان 
ما باش��د تا آنان در رفاه و آسایش فوتبالشان را ادامه 
دهند. اگر پیشنهادات خوبی طی روزهای آتی برسد، 

شاید با خروج قرضی بازیکنان جوان موافقت کنیم.
وی تأکید کرد: بازیکنان جوان سرمایه های تراکتور 
هس��تند و به هیچ عنوان رضایتنامه قطعی برای آنان 
صادر نمی کنیم و تنها با انتقال قرضی ش��ان موافقت 
می کنیم. بازیکنان جوان سال هاس��ت برای باشگاه و 
باش��گاه نیز برای آنان زحمت کش��یده و تأکید آقای 

زنوزی بر مواظبت و حمایت از آنان است.
بهت��اج در خصوص آکادمی باش��گاه، تصریح کرد: 
آکادمی باشگاه تا امروز به طور شفاهی وجود داشت؛ 
چرا ک��ه چهار تیم نونهالان، نوجوانان، جوانان و امید 
داریم و آکادم��ی، چارت و روش های وی��ژه ای دارد. 
آکادمی باش��گاه روبی��ن کازان یک��ی از بهترین های 
اروپاست و اکنون افرادی کنار بردیف حضور دارند که 
سال ها تجربه کار در آکادمی را دارند. همان طور که 
زنوزی هم تأکید دارد، ما این افراد را موظف کرده ایم 
که برای آکادمی برنامه داده و نظارت کنند تا باشگاه 
به معنای واقعی کلمه بازیکنان با استعداد را پرورش 
ده��د. تی��م داری در رده های پایه ب��ا آکادمی خیلی 
متفاوت اس��ت، معتقدم کار ما تاکن��ون تیم داری در 
رده ه��ای پایه بود و با توجه به برنامه هایمان تحولات 
را خواهید دید. وی با بیان اینکه هواداران از تیم های 
خود انتظار نتایج خوب دارند، گفت: با حضور بردیف 
ک��ه یک��ی از بزرگترین مربیان دنیاس��ت، م��ا برای 
نخس��تین بار مقابل گل گهر، با یک تیم ایرانی بازی 
کردیم. ضرورت دارد به کادرفنی و بازیکنان خارجی 
فرصت بدهیم تا با فوتبال ایران آشنا شوند. تیم در دو 
هفته اول نتایج خوبی کسب نکرده، اما فوتبال خوب 

و رو به رشدی انجام داده ایم.
سرپرس��ت تراکت��ور با تأکی��د بر اینک��ه همه باید 
پش��تیبان هم باش��یم، گفت: هواداران ب��ه همدیگر 
ان��رژی مثبت بدهند و انرژی های منفی را علیه رقباء 
استفاده کنند. معتقدم نباید خودزنی کنیم. زنوزی و 
باشگاه نس��اجی تنها نفراتی هستند که برای فوتبال 
ایران خ��رج می کنند و باید ارزش قائل ش��ویم. مگر 
ب��ا انرژی منفی و انتقاد از همدیگ��ر، می توان بر رقبا 
غلب��ه کرد؟ ما باید در فضای مجازی و اس��تادیوم به 
تیم انرژی بدهیم. فرام��وش نکنیم که »عیبی یوخ« 
را هواداران تراکتور وارد ادبیات هواداری کرده اند. جا 
دارد از زن��وزی و اعضای هیات مدیره به دلیل اعتماد 
به من تش��کر کن��م. من با تمام ت��وان برای موفقیت 

تراکتور تلاش خواهم کرد.

بهتاج: بردیف و دستیارانش فیلم بیش از 220 بازیکن خارجی را دیدند

درویش:

شمشیر را برای پرسپولیس از رو بسته اند
لطیفی:

هنوز زود است در مورد عملکرد استقلال قضاوت کنیم
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت: احساس می کنم پرسپولیس 
هیجان انگیزی را در لیگ امس��ال خواهی��م دید هر چند به نظر 
می رس��د بعضی، از همین حالا شمشیر از رو بسته اند و خارج از 

عرف حرفه ای فوتبال دنبال برنامه های دیگری هستند.
ب��ه گزارش ایرن��ا، رضا دروی��ش در گفت وگوی��ی در رابطه با 
اقدامات باش��گاه برای جذب بازیکن جدید، اظهار کرد: مذاکرات 
در حال انجام اس��ت و در هماهنگی با هیئت مدیره و س��رمربی 
پیش می رود. آن چه مس��لم اس��ت این که با توجه به خواس��ت 
س��رمربی نس��بت به جذب مهاجم دوم اقدام می کنیم تا برنامه 

کادر فنی در نقل و انتقالات به طور کامل محقق شود.
وی ادامه داد: می خواهم با هواداران راحت صحبت کنم. واسطه ها در جریان مذاکرات از موج های خبری که 
در رسانه ها و شبکه های اجتماعی به راه می افتد برای گرفتن دست بالاتر برای باشگاه ها از جمله پرسپولیس 
اس��تفاده می کنند. این موضوع باید مورد توجه هواداران قرار گیرد که هر ش��رایطی را نمی پذیریم. نمی توانیم 
برای نجات خودمان در شبکه های اجتماعی یا درست کردن وجهه، پرسپولیس را زیر بار هر شرایطی ببریم، 
چون در بلندمدت قطعا ضربه می زند و اهداف هم محقق نمی شود؛ ولی حتما برنامه خود برای حضور مهاجم 

جدید را عملی می کنیم و کارها طبق روال پیش می رود.
درویش همچنین درباره اظهارات مدیرعامل ذوب آهن خاطرنشان کرد: درک نمی کنم چه تناسبی داشت که 
در حین صحبت درباره مسائل باشگاه خودشان، پای پرسپولیس و بازیکن آن را به میان بکشند در حالی که 
بحث بر س��ر چیز دیگری بود. 2 موضوع هیچ ربطی به هم نداش��ت. همین حالا، گفتن این حرف ها در ارتباط 
با همتای خودم در باشگاهی دیگر برای من آسان نیست ولی چون بحثی را مطرح کردند و در روزهای اخیر 

مسائل دیگری از سوی باشگاه های دیگر هم روی داد، ناچار از بیان برخی مسائل هستم.
وی  گفت: این بغضی که برخی نس��بت به پرسپولیس دارند، قابل درک نیست. وقتی این مسائل سلسله وار 
روی می دهد طبیعی اس��ت که هواداران فوتبال از آن برداش��ت عداوت می کنند. چرا باید فرهنگ عداوت در 
فوتبال ایران رشد یابد. الان همه بی تفاوت هستند. شاید فکر می کنند حالا مگر چه می شود علیه پرسپولیس 
که 5 سال پیاپی قهرمان بوده، هجمه ایجاد شود. فردا که کار بیخ پیدا می کند، ورزشگاه در یک شهرستان به 
میدان جنگ بدل می شود، یا مثل راهزن ها به کاروان یک تیم حمله می شود؛ تازه همه به فکر چاره می افتند 
ولی کار از کار گذشته است. بله رقابت داریم. ممکن است مشکلات و اختلاف های حقوقی به وجود آید، خب 

باید در مرجع خودش رسیدگی شود. این حرف های پوپولیستی و شکایت های روی هوا، دیگر معنی ندارد.

پیشکس��وت اس��تقلال گفت: گرچه آبی پوشان با زدن سه گل 
مقابل ملوان به پیروزی رس��یدند با این حال زود است بخواهیم 
درباره عملکرد این قضاوت کنیم؛ به نظرم از هفته چهارم به بعد 
می توان گفت استقلال با ساپینتو مدعی تکرار قهرمانی در لیگ 

بیست و دوم است یا خیر.
علی لطیفی در گفت و گو با خبرنگار ورزش��ی ایرنا با اشاره به 
پیروزی استقلال مقابل ملوان در هفته دوم لیگ برتر باشگاه های 
ایران اظهار داش��ت: استقلال به این پیروزی نیاز داشت، با توجه 
به اینکه در نخستین دیدار فصل، آبی ها به سپاهان باخته بودند، 

باید ملوان را شکست می دادند تا با شرایط بهتری لیگ را دنبال کنند. وی افزود: ساپینتو تجربه تلخی از دفاع 
س��ه نفره داشت، ساختار دفاعی استقلال فصل گذشته خیلی خوب بود؛ از خط حمله تا درون دروازه وظایف 
خود را به بهترین شکل ممکن بازیکنان انجام می دادند. در دیدار با ملوان نیز تیم در نیمه اول سه دفاعی بازی 

کرد اما هوشمندانه در وقت دوم تغییر روش داد و به دفاع چهار نفره روی آورد که توانست به برتری برسد.
پیشکس��وت استقلال خاطرنش��ان کرد: کم تجربه گی بازیکنان ملوان در کنار تعویض های صحیح ساپینتو 
باعث شد تا استقلال به سه گل برسد و شکست را با پیروزی عوض کند. البته نباید از عملکرد خوب ابوالفضل 

جلالی به راحتی گذشت که با آمدنش به زمین جناح چپ را زنده کرد.
لطیفی تصریح کرد: استقلال در کنار ساپینتو به یک دستیار ایرانی نیاز دارد. البته دستیار ایرانی باید تجربه 
کار به عنوان سرمربی در لیگ برتر، لیگ آزادگان، لیگ دسته دوم را داشته باشد تا بتواند به سرمربی پرتغالی 

کمک کند. در حال حاضر دستیار ایرانی ساپینتو فاقد تجربه لازم در مربیگری است.
وی تاکید کرد: خس��رو حیدری و یا برخی نفرات جوان، حقش��ان است در اس��تقلال حضور داشته باشند، 
اگر س��رمربی ایرانی بود هیچ وقت این انتقاد را نمی کردم اما زمانی که س��رمربی و دس��تیارانش فرهنگ ما را 
نمی شناسند، خصوصیات اخلاقی بازیکنان را نمی دانند، به جای خسرو باید یک مربی ایرانی در کنار او حضور 
داش��ت. اینکه حیدری در اس��تقلال است دوستی نیست بلکه دوستی خاله خرسه است، او اگر استعدادی نیز 
در مربی داشته باشد با اولین شکست از بین می رود. من او را دوست دارم و اگر هر فرد دیگری جای او بود و 

تجربه نداشت باز هم این انتقادات را مطرح می کردم.
بازیکن اسبق استقلال در پایان گفت: اگرچه استقلال با زدن سه گل به پیروزی رسید اما زود است بخواهیم 
درباره عملکرد این قضاوت کنیم زود است چرا که از هفته چهارم به بعد می توان گفت آبی پوشان با ساپینتو 

مدعی تکرار قهرمانی در لیگ بیست و دوم است یا خیر.
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